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Ponlijn
Via diverse kanalen vernamen wij dat Regio 
FoodValley onderzoek gaat doen naar het herstel
van de Ponlijn, een treinverbinding tussen 
Veenendaal en Rhenen. Het doel hiervan is o.a. 
het verminderen van de druk op (snel)wegen in 
de regio. Onze vraag is wat de visie van het 
college is op deze ontwikkeling. Een tweede 
vraag aan het college is of de wethouder 
betrokken is op dit proces, aangezien deze 
spoorverbinding ook door onze gemeente loopt.

V. Holleman, SGP De oorspronkelijke Ponlijn weer in gebruik 
nemen zal op praktische gronden lastig zijn 
(bebouwing op de spoordijk en meeste 
grond is inmiddels natuur en onderdeel van 
landgoederen).

De denkrichting voor een goede ov-
verbinding tussen Amersfoort en 
Veenendaal is zeer gewenst. Wij zien een 
mogelijk onderzoek dan ook als een goede 
aanleiding om gezamenlijk het OV te 
verbeteren.

De lijntjes met de collega wethouders zijn 
kort, maar zover wij weten zijn er op dit 
moment nog geen concrete gesprekken over
het onderzoek. Het is in de 
bereikbaarheidsagenda opgenomen van 
Regio Foodvalley.
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